
Najprej potrebujemo čisti zrak
Ljubljana potrebuje predvsem čisti zrak in temu bl
morali podrediti vse naše delovanje. Toje bila ena od
misli, ki smo jo slišali na posvetu o ekologiji. Posvet
Je organiziral svet za urejanje prostora, komunalne
zadeve in varstvo okolja pri občinski konferenci SDZL
in naj bi sodil v vrsto priprav na republiško problem-
sko konferenco pod naslovom »Ekologija, energija,
varčevanje«.

Na posvetu so opozorili, da ima- ga, da jim ne bi ugodili. Zavod za
mo v Ljubljani in žlasti na območ- zdravstveno varstvo ugotavlja
ju naše občine nekaj velikih ones- zdravstveno ogroženost otrok in.
naževalcev, med njimi Pletenino,
Rog, Tribuno in Univerzitetni kli-
nični center. Zanimivo pa je, da
močno onesnažujejo zrak v Cen-
tru tudi onesnaževalci z obrobja
našega mesta. To se dogaja ob in-
verzijah, ko onesnažen zrak z
obrobja Ljubljane pritisne v Cen-
ter. Najbolj onesnažen predel na-
še občine je Krekov trg, ki po
mnenju izvedencev sploh ni več
primeren za bivarvje. K onesnaže-
nemu zraku pa prispevajo poleg
proizvodnih obratov še zasebna
kurišča in kajpada tudLzelo gost
promet.

V tujini imajo manj predpisov o
varstvu okolja, vendar pa imajo
zadeve bolj urejene, so med dru-
gim poudarili v razpravi. Med
drugim zdaj še vedno čakamo na
prometne študijo v našem mestu.
Vendar pa bi morali po mneivju
razpravljaicev o tej zadevi sprego-
voriti že prej še predno bo študija
narejena. Med drugim so pozorili,
da načrtovalci pripravljajo pred-
log za gradnjo velikih garažnih
hiš v samem mestnem središču,
kar pa bržkone ne bi bila primer-
na rešitev saj bi s tem samo priva-
bili večje število motornih vozil in
s tem tudi še bolj onesnažili
okolje.

Politiki niso hoteli poslušati
mnenj in predlogov društva za
varslvo okoJja, ko so se odločali
za velike investicije v našem me-
stu. Tako so na primer zgradlli
Cankaijev dom brez ustreznih
parkirišč. Poslopje RTV je tudi
brez parkirnih prostorov. Zgradili
so novo Prešernovo cesto, za ka-
tero bi prav gotovo lahko našli
drugačne rešitve in prav tako po
njihovem mnenju tudi Karlovški
most ne rešuje položaja v tem pre-
delu.

V razpravi so navedli še vrsto
povsem drobnih zahtev, za katere'
pa doslej ni bilo posluha. Tako na
primer ni nobenega problema, če
neka -organizacija pred svojim
vhodom namesti na cesti verigo
in si s tem zagotovi parkirni pro-
stor, velik problem pa je pred šolo
Janeza Levca v Stari Loubjjani,
kjer že vrsto let nihče noče slišati
o tem, da bi namestili znak za pre-
poved parkiranja, da bi s tem na-
redili prostor za šolaije. Še vedno
nam ni uspelo spraviti smeti s
cest. Odvoz je prepočasen, smeti
se razstresejo po tleh in mesto že
začenja zaudarjati. Krajani Trga
osvoboditve in Gradišča že vrsto
let prosijo za semafor in ni razlo-

ga, da jim ne bi ugodili. Zavod za
zdravstveno varstvo ugotavlja
zdravstveno ogroženost otrok in.

vendar nihče ničesar ne ukrene.
Imamo dobre zakone in če bi

jih izpolnjevali nam ne bi bilo tre-
ba sedeti tukaj, so poudarili na
seji.

Ob številnih vprašanjih so se
dotaknili tudi toplifikacije, za ka-
tero so menili, da bi jo morali po-
spešeno vpeljati v vse mesto, s
čimer bi tudi mnogo prispevali k
čistejšemu ozradju.
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